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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:557 Näringsministerns uttalande om konsekvensutredningar

Under riksdagens frågestund den 7 november frågade jag näringsministern om 
regeringen gjort några konsekvensutredningar för näringslivet vid en eventuell 
nedläggning av Bromma flygplats, Näringsministern svarade att flera 
konsekvensutredningar var gjorda.

I en skriftlig fråga till näringsministern (2019/20:446) frågade jag vilka 
konsekvensutredningar som var tillsatta under mandatperioden. Svaret kom 
från infrastrukturministern den 25 november att några särskilda utredningar för 
att se vad en nedläggning av Bromma flygplats skulle få för effekter för det 
svenska näringslivet inte har tillsatts under mandatperioden.

Min fråga till näringsminister Ibrahim Baylan är:

 

Har ministern tillsatt någon utredning som han hänvisar till i frågestunden den 
7 november som inte infrastrukturministern känner till, eller vilka utredningar 
åsyftas egentligen? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-06
Besvaras senast
2019-12-18 kl. 11.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


